
SOALAN NO : 83 

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN JAWAB LISAN DEWAN NEGARA 

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEDUA, 

PARLIMEN KE EMPATBELAS 

_________________________________________________________ 

 

PERTANYAAN : JAWAB LISAN  
 
DARIPADA : TUAN SANISVARA NETHAJI RAYER A/L RAJAJI 
 
TARIKH  : 15 JULAI 2019 
 
 
SOALAN NO. 

 

Minta MENTERI DALAM NEGERI menyatakan adakah Kerajaan 

Pakatan Harapan bercadang untuk menaik taraf semua ibu pejabat 

polis, balai polis dan kuarters polis di kawasan Parlimen Jelutong. 

 

JAWAPAN  

 

Yang di-Pertua, 

 

 Untuk makluman Yang Berhormat, Kerajaan telah meluluskan 

peruntukan berjumlah RM200 juta bagi kerja-kerja pembaikan kuarters 

dan pembaikan lif di premis Polis DiRaja Malaysia (PDRM) di seluruh 

Malaysia bagi pelaksanaan pada Tahun 2019, Rolling Plan Keempat 

(RP4), Rancangan Malaysia Kesebelas (RMKe-11). Di bawah Parlimen 

Jelutong, terdapat satu (1) Ibu Pejabat Polis Daerah (IPD), tiga (3) Balai 

Polis (PB) dan satu (1) kompleks perumahan anggota PDRM iaitu : 

 

1. IPD Timur Laut 

2. Balai Polis Jalan Patani (dalam satu kawasan dengan IPD Timur 

Laut) 

3. Balai Polis Dato’ Keramat (32 unit kuarters)  

4. Balai Polis Jelutong (58 unit kuarters) 

5. Perumahan Insp Polis Batu Lanchang (40 unit kuarters) 
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 Bagi tujuan pembangunan infrastruktur dan menaik taraf 

bangunan premis, pihak PDRM telah menyenaraikan cadangan 

pembinaan Balai Polis Jelutong yang baharu dalam Pelan Strategik 

Polis DiRaja Malaysia (PSPDRM) Lima Tahun. Namun, pembangunan 

semula di tapak sedia ada tidak dapat dilaksanakan kerana kawasannya 

yang terlalu kecil memandangkan Garis Panduan dan Peraturan bagi 

Perancangan Bangunan Edisi Tahun 2015, Jawatankuasa Standard dan 

Kos, Unit Perancang Ekonomi telah menetapkan keluasan tapak yang 

diperlukan bagi pembinaan sesebuah Balai Polis baharu adalah lima (5) 

ekar sehingga sepuluh (10) ekar. Pihak PDRM dengan kerjasama 

Kerajaan Negeri juga masih mengenalpasti lokasi tapak yang 

bersesuaian untuk tujuan pengambilan bagi pembinaan Balai yang 

baharu pada masa hadapan. 

 

 KDN sentiasa memberi perhatian dan keutamaan bagi pembinaan 

projek sedia ada (baharu dan sambungan) serta kerja-kerja menaik taraf 

premis PDRM yang uzur. Bagi cadangan projek yang dirujuk, ia akan 

dimasukkan dalam Rolling Plan (RP) berikutnya sekiranya isu tanah 

tapak projek dapat diselesaikan dan setelah semakan keutamaan 

dibuat. 
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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA, 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

 
 

PERTANYAAN : LISAN  
 

DARIPADA  : TUAN JUGAH ANAK MUYANG @ TAMBAT  

[ LUBOK ANTU ] 
 

TARIKH  : 15 JULAI 2019 (ISNIN) 
 

 

SOALAN NO. 84 

 

Tuan Jugah Anak Muyang @ Tambat [ Lubok Antu ] Minta MENTERI 

PENDIDIKAN menyatakan akan kepentingan sekolah rendah di 

kawasan pedalaman Sarawak yang hendak digabungkan di bawah 

cadangan [SKM]. Tinjauan telah dijalankan merata di sekolah rendah 

tidak bersetuju, walaupun faham kos yang ditanggung oleh Kerajaan. 
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JAWAPAN 

 

Tuan Yang di-Pertua, 
 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, berdasarkan data pada 31 Mac 

2019, terdapat sebanyak 844 buah sekolah rendah di negeri Sarawak 

yang mempunyai enrolmen 150 dan ke bawah yang dikategorikan 

sebagai sekolah kurang Murid.  

 

Sehubungan dengan itu, Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) 

senantiasa memikirkan kaedah yang paling sesuai untuk menyediakan 

akses pendidikan pada tahap yang optimum kepada murid-murid 

selaras dengan Pelan Pembangunan Pendidikan Malaysia 2013-2025 

melalui Inisiatif Pelaksanaan Pelan Hala Tuju Sekolah Kurang Murid. 

Salah satu strategi yang telah diputuskan bersesuaian demi kebaikan 

murid adalah melalui penggabungan sekolah di mana sekolah yang 

menjadi induk akan ditambah baik dengan menyediakan kemudahan 

yang lebih kondusif untuk keselesaan murid-murid. Walau 

bagaimanapun, pelaksanaan ini adalah tertakluk kepada kriteria berikut 

dan ditangani secara kes demi kes: 
 

1. Enrolmen yang sangat rendah dan tidak optimum dari segi 

pengurusan sekolah; 

2. Keadaan fizikal atau persekitaran sekolah yang tidak selamat atau 

kondusif; 

3. Terdapat sekolah yang sama aliran dalam jarak yang boleh 

diakses; 

4. Kesediaan murid dan ibu bapa; dan 

5. Persetujuan komuniti setempat. 

 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, pada masa kini KPM melalui 

Jabatan Pendidikan Sarawak dengan kerjasama Kerajaan negeri 

sedang dalam proses melaksanakan libat urus bersama-sama ibu bapa 

dan komuniti setempat bagi mendapatkan persetujuan sebelum 

sebarang proses penggabungan sekolah dilaksanakan.   

 

Sekian, terima kasih.  
RJM 115 

 



 
NO. SOALAN: 84 

3 
 

 


